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Abstract (en)
The apparatus has a support (1) for forming a wall leg (4) and including an upwardly protruding holding web (8) engaging in a downwardly
open groove (9) of a finishing strip (2) for clamping accommodation of the finishing strip. The support has a resilient securing tongue (10) with
a leg extending approximately parallel to the holding web, where the tongue overlaps a securing stop (12) of the finishing strip, which extends
transversally to the holding web. The leg of the tongue extends approximately parallel to the holding web and carries a latching nose (11), which
overlaps the stop.

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung zur Befestigung einer Abschlussleiste (2) mit einer einen Wandschenkel (4) bildenden Halterung (1) beschrieben,
die wenigstens einen nach oben vorstehenden in eine nach unten offene Nut (9) der Abschlussleiste (2) eingreifenden Haltesteg (8) zur
Klemmaufnahme der Abschlussleiste (2) aufweist. Um die Abschlussleiste (2) in der Montagestellung sichern zu können, wird vorgeschlagen, dass
die Halterung (1) wenigstens eine einen quer zum Haltesteg (8) verlaufenden Sicherungsanschlag (12) der Abschlussleiste (2) übergreifende,
federnde Sicherungszunge (10) mit einem angenähert parallel zum Haltesteg (8) verlaufenden Schenkel umfasst.
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